

## 主復活的意義

The meaning of Christ's resurrection

路 24 : 6 - 7

Luke 24:6-7

中心思想：主復活帶給我們永恆的盼望和得勝的能力。

Central thought: Christ's resurrection brings us eternal hope and victorious power.

1) 主的復活是一個事實（空墳墓，顯現給多人看）

Christ's resurrection is a fact. (empty tomb, manifested himself to many people).

2) 主的復活得勝”死亡”（我們不怕肉體的死亡）

Christ's resurrection is a triumph over "death"

(we are no longer fearful of physical death)

.

3) 主的復活得勝”撒但的權勢”（我們可以靠主過得勝的生活）

Christ's resurrection is a victory over "Satan's dominion" (in Christ we can live a victorious life).

結論：求主復活的大能在我們裏面彰顯出來，活出一個有能力，有信、望、愛的生命來。

Conclusion: May the power of Christ's resurrection manifest from within us, enabling us to live lives of strength, of faith, hope and love.

金句：提後 1 : 10 但如今藉著我們救主基督耶穌的顯現纔表明出來了。他已經把死廢去，藉著福音，將不能壞的生命彰顯出來。

Gold verse: 2 Timothy 1:10 "but it has now been revealed through the appearing of our Savior, Christ Jesus, who has destroyed death and has brought life and immortality to light through the gospel."